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Het CDA heeft de volgende vragen over deze kaderbrief: 
 
Citaat uit de kaderbrief: 
Ontwikkelingen Oud papier en karton. In 2017 zal de organisatie van de inzameling van oud papier en karton (OPK) 
geprofessionaliseerd worden. Hierbij zal ook de rol van de verenigingen, scholen, kerken (allen aangeduid als 
verenigingen) worden meegenomen in relatie tot een veilige, effectieve en efficiënte inzameling, volgens het 
Uitvoeringsprogramma VANG. In 2018 zal deze ontwikkeling naar verwachting verder uitgewerkt aan de orde komen. 
 
Kan de Regio of GAD aangeven of aan deze professionalisering consequenties zitten voor de scholen, 
verenigingen, kerken, etc. die oud papier ophalen met materieelondersteuning van de GAD? Zo ja, welke? 
 
Antwoord: 
Als gevolg van de nieuwe inzamelstructuur VANG (zie Regionaal Uitvoeringsplan 2015-2020 huishoudelijk afval 
VANG) wijzigt ook de inzameling van oud papier en karton (OPK) op een aantal punten. Dit heeft consequenties 
voor de rol van verenigingen, kerken en scholen bij de inzameling van OPK. 
 
Op dit moment wordt onderzocht op welke wijze de inzameling van OPK het beste kan worden 
geprofessionaliseerd, met name met betrekking tot een efficiëntere inzameling (lagere kosten) en een hoger 
scheidingspercentage. Bij de keuzes die hiervoor moeten worden gemaakt wordt gestreefd naar het (gedeeltelijk) 
behoud van een rol van verenigingen ed. voor wat betreft het ondersteunen van de inzameling van herbruikbare 
grondstoffen tegen een vergoeding. 
 
Op het moment dat hierover meer duidelijk is dan zal hiervoor het gebruikelijke besluitproces worden doorlopen. 
De voorbereidingen starten in 2017 en zal naar verwachting in 2018 verder uitwerkt aan de orde komen.  
 
2.2.7 RVE Regionale Ambulance voorziening 
 
Kan de regio aangeven wat het mogelijke besluit tot sluiting van Tergooi Blaricum per 2021 voor 
consequenties heeft voor de regionale ambulancedienst? Met name aanrijtijden, dekking regio, etc.? 
 
Antwoord: 
De eventuele sluiting van Tergooi Blaricum zal geen consequenties hebben voor de aanrijtijden in casu de dekking 
van de ambulancezorg in deze regio. 
De uitruklocaties te Hilversum, Blaricum en Weesp blijven ten slotte gehandhaafd. 
Wel zal mogelijk de gemiddelde totale rijtijd iets toenemen, met name vanuit de Vechtstreek en het noordelijke 
deel van de regio als gevolg van de grotere afstand tot Hilversum. 

 


